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Mestni svet 

Mestne občine Ljubljana 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana 

 

 

Svetniško vprašanje: študije glede omejitve hitrosti in vpliva na pretočnost prometa 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL želim na župana MOL nasloviti pisno 

svetniško vprašanje in prosim za pisna pojasnila. 

 

Ljubljana se sooča s čedalje bolj zgoščenim prometom in dolgimi prometnimi zamaški, ki ljudem, ki se 

vozijo v službo in po opravkih jemljejo velike količine časa. Zlasti gneča, ki jo ustvarjajo avtomobili, ki 

prihajajo v mesto prek vpadnic predstavlja velik problem, saj se je zaradi preobremenjenosti vpadnic 

promet preselil tudi na stranske ulice, kjer soseske niso bile zasnovane za tovrstno pretočnost prometa. 

 

Številna mesta so se v boju z zastoji odločila za ukrepe zmanjševanje dovoljene hitrosti na vpadnicah 

oziroma kar v celotnih mestnih predelih. 

 

Ali je MOL doslej že opravljala analize v zvezi z morebitnim vplivom omejitve hitrosti na vpadnicah na 

zastoje in na stranske ceste ter varnost prometa na njih? Prosil bi za konkretne podatke ali analize iz 

katerih je mogoče izvesti sklepe glede ustreznosti tovrstne prometne ureditve. 

 

 Kakšne so druge strategije in ukrepi, ki jih MOL izvaja za spopadanje z vse bolj zgoščenim prometom 

na vpadnicah in pa za odpravljanje posledic na stranskih cestah? 

 

S spoštovanjem, 

 

Jasmin Feratović 

Mestni svetnik Piratske stranke 


